

Audit Services Agreement

عقد خدمات مراجعة

This Agreement is made and entered into on 04/02/2026 between:

إنه في يوم ٢٠٢٦/٠٢/٠٤ م تم إبرام هذه الاتفاقية بين كلاً من:

Roya Certified Public Accountants
Hereinafter referred to as the (First Party)

شركة رؤية محاسبون ومراجعون قانونيون
ويشار إليه فيما بعد بـ (الطرف الأول)

Association Humanitarian services in Albarqa
Hereinafter referred to as the (Second Party)

جمعية الخدمات الإنسانية بالبرقة
ويشار إليه فيما بعد بـ (الطرف الثاني)

First: First party obligations:

أولاً: مسؤوليات الطرف الأول:

Audit the financial statements of the second Party's for the fiscal year ending 31 December 2025, which include the financial position statement, the statement of activities, the statement of changes in net assets, the statement of cash flows as well as the supplementary disclosures of the financial statements for the fiscal year then ended in accordance with the financial reporting standards for not-for-profit entities as adopted in Saudi Arabia, which require:

مراجعة الحسابات والقوائم المالية للطرف الثاني للعام المالي الذي ينتهي في ٣١/١٢/٢٠٢٥ م والتي تشمل قائمة المركز المالي، قائمة الأنشطة، قائمة التغيرات بصافي الأصول، قائمة التدفقات النقدية وكذلك الإيضاحات المتممة للقوائم المالية للسنة المالية المنتهية في ذات التاريخ وذلك وفقاً لمعايير التقرير المالي للمنشآت غير الهادفة للربح المعتمدة في المملكة العربية السعودية والتي تتطلب ما يلي:

1. Commitment to ethical requirements, professional ethics, competence and adequate professional care.
2. Independence and objective impartiality.
3. Planning and executing audit work to obtain reasonable conviction that financial statements are free from material misstatement resulting from fraud or error.
4. Conducting tests in the manner of selected samples of accounting records and supporting documents for amounts contained in the financial statements and their explanations which we believe are necessary to provide a reasonable basis for expressing our opinion on the financial statements.
5. Identifying and assessing the risks of material misstatement in the financial statements, whether due to fraud or error, and designing and performing audit procedures that respond to those risks, as well as obtaining sufficient and appropriate audit evidence to provide a basis for expressing our opinion.
6. Obtain an understanding of internal control relevant to audit work to design appropriate audit procedures considering existing circumstances and not for the purpose of expressing an opinion on the effectiveness of the enterprise's internal control.
7. Assess the appropriateness of the accounting policies used and the reasonableness of the Department's accounting estimates and disclosures.

١. الالتزام بالمتطلبات الأخلاقية ومبادئ السلوك المهني، والكفاءة والعناية المهنية الكافية.
٢. الاستقلالية والحياد الموضوعي.
٣. تخطيط وتنفيذ أعمال المراجعة للحصول على قناعة معقولة بأن القوائم المالية خالية من الأخطاء الجوهرية الناتجة عن الغش أو الخطأ.
٤. إجراء الاختبارات بأسلوب العينات المختارة للسجلات المحاسبية والمستندات المؤيدة للمبالغ التي تتضمنها القوائم المالية وإيضاحاتها والتي نعتقد أنها ضرورية لتقديم أساس معقول لإبداء رأينا حول القوائم المالية.
٥. تحديد وتقييم أخطار التحريف الجوهرية في القوائم المالية سواء بسبب غش أو خطأ وتصميم وتنفيذ إجراءات المراجعة التي تستجيب لتلك المخاطر، وكذلك الحصول على أدلة مراجعة كافية ومناسبة لتوفير الأساس لإبداء رأينا.
٦. محاولة الوصول إلى فهم للرقابة الداخلية ذات الصلة بأعمال المراجعة من أجل تصميم إجراءات المراجعة المناسبة مع الأخذ في الاعتبار الظروف القائمة وليس بغرض إبداء الرأي في فعالية الرقابة الداخلية للمنشأة.
٧. تقييم مدى مناسبة السياسات المحاسبية المستخدمة ومدى معقولية التقديرات المحاسبية والإفصاحات الخاصة بها التي أعدتها الإدارة.

8. Concluding on the appropriateness of management's use of the going concern basis of accounting, based on the audit evidence obtained, and whether a material uncertainty exists related to events or conditions that may cast significant doubt on the entity's ability to continue as a going concern.
9. An overview calendar of financial statements and their content, including disclosures and whether they reflect transactions and events in a way that achieves fair presentation.
10. Considering the possibility of an unavoidable risk that some material misstatements "errors" may not be detected even when the audit is planned and performed in accordance with auditing standards. Such risks include the use of estimates, as well as collusion and fraud that may prevent the detection of material errors.
11. The First Party shall issue reports that include its observations regarding the accounting workflow during the financial year whenever any deficiencies arise during the performance of the audit procedures. The First Party shall also provide management with a report accompanied by the draft of the financial statements at the end of the financial year.
12. In accordance with the requirements of the National Center for the Development of the Non-Profit Sector, the First Party shall electronically file the financial statements with the National Center for the Development of the Non-Profit Sector.
13. Issuance of the auditor's report containing auditor's opinion on the financial statements in Arabic.

8. استنتاج مدى مناسبة استخدام الإدارة لأساس استمرارية المنشأة من خلال أدلة المراجعة التي يتم الحصول عليها وما إذا كان هناك عدم تأكيد جوهري يتعلق بأحداث أو ظروف قد تثير الشك حول قدرة المنشأة على البقاء والاستمرار كمنشأة مستمرة.
9. تقويم العرض العام للقوائم المالية ومحتواها بما في ذلك الإفصاحات وما إذا كانت تعبر عن المعاملات والأحداث بطريقة تحقق العرض العادل.
10. بحث احتمال وجود خطر لا يمكن تفاديه يتمثل في بعض التحريفات الجوهرية "الأخطاء" قد لا يتم اكتشافها رغم وجود تخطيط لأعمال المراجعة وتنفيذها وفقاً لمعايير المراجعة ومن هذه الأخطار استخدام التقديرات، وجود تواطؤ وتزوير يحول دون اكتشاف الأخطاء الجوهرية.
11. يقوم الطرف الأول بإصدار تقارير تتضمن ملاحظاته ومربياته بشأن سير العمل المحاسبي خلال العام المالي، وذلك عند ظهور أي خلل أثناء تنفيذ أعمال المراجعة. كما يقوم بتزويد الإدارة بتقرير مرفق بنسخة الدراسة للقوائم المالية في نهاية العام المالي.
12. وفقاً لمتطلبات المركز الوطني لتنمية القطاع غير الربحي سيقوم الطرف الأول بالإيداع الإلكتروني للقوائم المالية في المركز الوطني لتنمية القطاع غير الربحي.
13. إصدار تقرير مراجع الحسابات الذي يتضمن رأينا حول القوائم المالية باللغة العربية.

Second: Second party obligations:

The management of the second party acknowledges and understands that it bears responsibility for the following:

1. The preparation and fair presentation of financial statements in accordance with the financial reporting standards for not-for-profit entities as adopted in Saudi Arabia, which fairly reflects the statement of financial position statement, the statement of activities, the statement of changes in net assets, the statement of cash flows and the supplementary disclosures of financial statements, in accordance with Saudi Arabia's corporate regulations as well as other statutory and regulatory requirements.

ثانياً: مسؤوليات الطرف الثاني:

إن إدارة الطرف الثاني تقدر وتنفهم أنها تتحمل المسؤولية عما يلي:

1. الإعداد والعرض العادل للقوائم المالية وفقاً لمعايير التقرير المالي للمنشآت غير الهادفة للربح المعتمدة في المملكة العربية السعودية والتي تعكس بصورة عادلة قائمة المركز المالي، قائمة الأنشطة، قائمة التغيرات بصافي الأصول، قائمة التدفقات النقدية، والإفصاحات المتممة للقوائم المالية وذلك وفقاً لنظام الشركات بالمملكة العربية السعودية وكذلك المتطلبات النظامية والتنظيمية الأخرى.



- The facility's internal control, which management deems necessary to enable the preparation of financial statements free of substantive misrepresentation, management is responsible for assessing the entity's ability to continue as a going concern.
- Select and apply accounting policies and make accounting adjustments appropriate to the enterprise's circumstances.
- Provide and facilitate the first party's access to all documents, information and data relevant to the preparation of financial statements necessary for the purposes of auditing.
- Providing confirmations obtained from entities and individuals, duly certified, to the First Party during the performance of the audit as supporting evidence for the financial information included in the financial statements at the end of the financial year, as well as providing the first party with any clarification Requested.
- Adequate location for the second Party headquarters of the audit working group "Representatives of the first party" to perform audit functions.

- الرقابة الداخلية بالمنشأة والتي ترى الإدارة أنها ضرورية للتمكن من إعداد القوائم المالية خالية من التحريف الجوهرية، إدارة المنشأة مسؤولة عن تقييم قدرة المنشأة على البقاء كمنشأة مستمرة.
- اختيار وتطبيق السياسات المحاسبية وإجراء التعديلات المحاسبية الملائمة لظروف المنشأة.
- توفير وتيسير حصول الطرف الأول على جميع المستندات والمعلومات والبيانات ذات الصلة بإعداد القوائم المالية واللائمة لأغراض القيام بأعمال المراجعة.
- توفير المصادقات من الجهات والأشخاص وموافاة الطرف الأول بها مُصدق عليها خلال قيامه بأعمال المراجعة كأحد مؤيدات المعلومات المالية للقوائم المالية في نهاية العام المالي، وكذلك موافاته بالإفادات التي يطلبها.
- توفير المكان الملائم بمقر الطرف الثاني لفريق عمل المراجعة "ممثلو الطرف الأول" للقيام بمهام المراجعة.

Third: Professional fees:

The first party professional fees in exchange for carrying out the work mentioned in this agreement are as follows:

1. Audit for Financial Statements	5,000
Total fees before VAT:	5,000
+ Value Added Tax	750
Total inclusive of VAT:	5,750

All figures are presented in SAR.

ثالثاً: الأتعاب المهنية:

يتقاضى الطرف الأول أتعاباً مهنية لقاء القيام بالأعمال المذكورة بهذه الاتفاقية كالتالي:

١. تدقيق ومراجعة الحسابات
إجمالي الأتعاب قبل الضريبة:
+ ضريبة القيمة المضافة
الإجمالي شامل ضريبة القيمة المضافة:
جميع المبالغ معروضة بالريال السعودي.

The second party shall pay these fees as follows:

ويسدد الطرف الثاني هذه الأتعاب كالتالي:

- ❖ 50% of the total professional fees are paid upon signing this agreement. ❖ 50% من إجمالي الأتعاب المهنية كدفعة مقدمة لدى التوقيع على هذه الاتفاقية.
- ❖ 50% of the total professional fees, to be paid upon completion of the audit work and issuance of the financial statements draft. ❖ 50% من إجمالي الأتعاب المهنية لدى الانتهاء من أعمال المراجعة وإصدار نسخة الدراسة من القوائم المالية.

These fees, in addition to value added tax, are paid to our account with SNB Bank
SA 6610000024757570000200

تُسدد هذه الأتعاب بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة لحسابنا لدى البنك الأهلي السعودي
SA6610000024757570000200

Fourth: General items:

1. The documents, working papers, and information resulting from the audit work are the property of the First Party, and may not be accessed except pursuant to a legal request or in accordance with specific professional requirements. Furthermore, no request is to be made ten years after the completion date of the audit, in accordance with the applicable regulations.
2. If you need any Zakat, Tax and Customs inquiries, it is agreed in due course.
3. Any other acts not specified in this Convention that are attributable to the first party shall be agreed upon in due course.
4. In the event of the dissolution of this Agreement by the second Party, the first Party shall be entitled to require the second Party to pay all agreed professional fees less the above, and the first Party shall be reimbursed.
5. If the audit work cannot be completed or if it is not possible to form an opinion on the financial statements for extraordinary reasons, the first party may estimate its fees according to its work and the completion rate.
6. Neither party shall take any action involving copying, sharing, or disclosure of this agreement or any part of its contents, by any means whatsoever, without obtaining the prior and explicit written approval of the other party.
7. This Convention has been edited in two copies, and each Party has received a copy to act as necessary.

Best Regards,

Second party الطرف الثاني
جمعية الخدمات الإنسانية بالبرقة
Association Humanitarian services in Albarqa

المدير العام

General Manager



First party الطرف الأول
شركة رؤية محاسبون ومراجعون قانونيون
Roya Certified Public Accountants

عاصم بن عبد الله اللحيان

Asim Abdullah Alluhaydan

محاسب قانوني ترخيص رقم 699
CPA License No. 699

3164

